
 
 

 

 

Aan  College van B en W te Zwolle 
Van  Fractie SP, Tjitske Siderius 
Onderwerp gemeentelijke heffingen 
Datum  7 december 2008 
 
Geacht college, 
 
In het kader van artikel 45 van het reglement van orde voor de gemeenteraad, wil ik namens 
de SP vragen stellen over de gemeentelijke heffingen.  
 

Inleiding 
In november heeft de afdeling publiekszaken brieven verstuurd over de betaling van de 
gemeentelijke heffingen. Uit deze brieven blijkt dat door de centrale invordering de huidige 
mogelijkheid tot vier betalingstermijnen per 1 januari 2009 zijn aangepast in twee 
betalingstermijnen. Hierdoor is het niet meer mogelijk om in vier termijnen te betalen. De 
mensen hebben wel de mogelijkheid om via een automatische incasso in acht opvolgende 
termijnen het bedrag van deze heffingen te voldoen. 
 
Voor mensen met een laag inkomen is het bedrag voor twee termijnen nu te hoog. Deze 
mensen worden nu gedwongen om een machtiging af te geven voor automatische incasso. 
Echter, niet iedereen voelt zich prettig bij het afgeven van deze machtiging. 

 
 
Dit brengt ons bij de volgende vragen: 

1. Waarom is de betalingsregeling voor de gemeentelijke heffingen (gedeeltelijk) 
gewijzigd en worden mensen hierdoor gedwongen om een machtiging af te geven? 
Kunt u dit toelichten? 

2. Kan de wethouder zich voorstellen dat hierdoor mensen met een laag inkomen, die het 
onprettig vinden om een incasso af te geven, in de problemen komen met het betalen 
van deze gemeentelijke heffing? Wat is uw oordeel hierover? 

3. Is de wethouder bereid om te bekijken of er een mogelijkheid is om de vier 
betalingstermijnen opnieuw leven in te blazen, zodat de mensen die geen automatische 
incasso willen afgeven geen problemen ondervinden bij het betalen van de 
gemeentelijke heffingen? Zo nee, waarom niet? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de SP-fractie; 
Tjitske Siderius 


